



Instructions for using the Seedling Heat Mat

This heat mat is for household/indoor use only.

- Remove heat mat from plastic bag and dispose of it properly.
- Place your heat mat away from water and keep out of direct sunlight.
- Always use a heat mat with a seedling tray.
- Prior to placing your seed starter tray on the heat mat be sure to water your starter mix or starter pellets. Your mix or pellets should be dark brown and fully expanded in the cells, dry and crumbly.
- Soak 2-3 seeds per cell and then place your greenhouse dome over the tray.
- Plug in the cord to the heat mat to begin the heating process.
- Moisture your heat mat to begin the heating process.
- When the seeds or mix/pellets appear to be light brown in color, add a small amount of water to the seedling tray.
- After first seeds germinate, prop your greenhouse dome open 1-1/2 inches.
- When half of the tray has germinated, remove the greenhouse dome and unplug your heat mat and remove the tray from...

WARNING:

This appliance has a polarized plug (one blade is wider than the other). To reduce the risk of electric shock, this plug is intended to fit in a polarized outlet only one way. If the plug does not fit in any way, reverse the plug. If it still does not fit, contact a qualified electrician. Do not modify the plug in any way.

Electric Shock or Fire may result if used improperly:

- Not recommended for use by children under 12 years of age.
- Never use in direct sunlight or near a fire.
- This will overheat and dry out your seedlings tender roots.

This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety. Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.

DO NOT

- DO NOT immerse in water.
- DO NOT put heated mat or hot objects on top of mat.
- DO NOT use near water.
- DO NOT wrap or cover with insulating materials.
- DO NOT use outdoors.

DO NOT

- DO NOT use near children.
- DO NOT place or leave heat mat unattended.
- DO NOT leave heat mat on for long periods of time.
- DO NOT pierce or damage heat mat.
- DO NOT use cover or cover with insulating materials.
- DO NOT use outdoors.

MADE IN CHINA

**10 in
25.4 cm**

Directives pour l'utilisation du tapis chauffant

Cet tapis chauffant est pour usage domestique/intérieur seulement.

- Retirer le tapis chauffant du sac de plastique et disposer du sac de façon appropriée.
- Placer le tapis chauffant à l'abri de l'eau et des rayons directs du soleil.
- Utiliser toujours un plateau de semis avec un tapis chauffant.
- Avant de placer votre plateau de semis sur le tapis chauffant, assurez-vous d'avoir ajouté l'eau nécessaire pour votre mélange horticole ou vos paillettes. Le mélange doit être foncé et sec et avoir une texture granuleuse.
- Si vous utilisez des graines ou des paillettes, assurez-vous qu'elles sont toutes intactes et atteignent leur expansion complète dans chaque cavité. Vider l'excès d'eau.
- Couvrir le plateau de semis par couvercle et placer le couvercle transparent sur la base de la semence.
- Brancher le cordon du tapis chauffant pour déclencher le processus de germination.
- Ne jamais laisser le tapis chauffant sans surveillance dans la maison. Toujours garder l'appareil à l'abri de l'eau et des rayons directs du soleil.
- Si le plateau de semis devient trop sec, ajouter une cuillère de mélange horticole ou des paillettes deviennent d'un brun pâle, ajouter une cuillère de mélange d'eau à la fois jusqu'à ce que le plateau de semis soit sec.
- Après que les graines ont germé, enlever le couvercle de 1-1/2 pouces.
- Lorsque la moitié des plants ont germé, enlever le couvercle et débrancher le tapis chauffant. Enlever ensuite le sac du tapis chauffant.

ATTENTION:

- Peut entraîner des chocs électriques ou un incendie si le produit est mal utilisé.
- Il n'est pas recommandé pour les enfants de moins de 12 ans.
- Ne pas utiliser dans le soleil direct ou près d'un feu.
- Cela peut surchauffer et sécher les racines fragiles des plantes.

Cet appareil n'est pas conçu pour être utilisé par des personnes (notamment des enfants) ayant des capacités physiques, sensorielles ou mentales réduites, ou ayant un manque d'expérience et de connaissances, sauf si elles ont été supervisées ou instruites nécessaires concernant l'utilisation de cet appareil par une personne responsable de leur sécurité.

La supervision des enfants devrait être assurée afin d'éviter qu'ils jouent avec cet appareil.

NE PAS

- NE PAS immerger.
- NE PAS placer de tapis chauffant sur d'autres objets.
- NE PAS laisser le tapis chauffant sans surveillance.
- NE PAS percer ou déchirer le tapis chauffant.
- NE PAS recouvrir ou recouvrir avec des matériaux isolants.
- NE PAS utiliser à l'extérieur.

NE PAS

- NE PAS utiliser près des enfants.
- NE PAS laisser le tapis chauffant pour longues périodes.
- NE PAS laisser le tapis chauffant sur pour longues périodes.
- NE PAS utiliser le tapis chauffant.
- NE PAS utiliser le couvercle avec des matériaux isolants.

MADE IN CHINA

20.75 in / 52.7 cm

Item Model Number:	TK-SHMY
Main Material:	PVC
Quantity:	1
Item Weight:	1.28 lbs / 0.58 kg
Item Dimensions:	20.75 x 10 in / 52.7 x 25.4 cm
Operating Temperature:	32-104°F (0~40°C)
Power Supply:	AC120V 60Hz
Rated Power:	17.5W
Control Method:	Thermostat
Power Cord Length:	5.71 ft / 174 cm
Accessories:	User Manual x 1, Thermostat x 1